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Przedmiot: Ekologiczne problemy w Bulgarii

Zwracam uwagę, na sposób przyznawania koncesji w Bułgarii. Preferowane są tam dwie grupy – 
firmy bułgarskie powiązane ze strukturami oligarchicznymi lub rządowymi, a jeżeli koncesję otrzymuje 
inna firma, to są to przedsiębiorstwa spoza UE, jak na przykład z Australii czy Kanady. Takie 
postępowanie pozostaje w głębokiej sprzeczności z interesami UE, a mianowicie wolnego rynku 
wewnętrznego, zwłaszcza podczas kryzysu gospodarczego.

Bułgaria posiada bogactwa naturalne, których wydobycie jest koncesjonowane, aby wszystko 
odbywało się zgodnie z prawem. Takie koncesje na wydobycie metali szlachetnych zostały przyznane 
trzem firmom: kanadyjskiej firmie Dundee Precious Metals, firmie Ełacjte-Med oraz firmie Asarel 
Medet.

Dowiedziałem się, że działalność tych dwóch firm stoi w pełnej sprzeczności z ustawodawstwem Unii 
Europejskiej, jak również powodują one ogromne szkody dla środowiska naturalnego w okolicy – 
ponad 800 hektarów lasu zostało zniszczone, życie wielu dzikich zwierzętom, jak i ludzi, jest poważne 
zagrożone. W związku z tym chciałbym zapytać Komisję:

1. Czy Komisja zamierza zbadać obydwa przypadki?

2. Jakie działania podejmie Komisja w przypadku wykrycia nieprawidłowości?


